
Een welvarend Vlaanderen, dat is een Vlaanderen dat mensen 
koestert die werken, sparen en ondernemen. In schril contrast met 
de Belgische federale regering, die vooral níét werken beloont en 
belastingen verhoogt.

Het is een Vlaanderen dat zijn centen goed beheert, terwijl de 
regering-De Croo berust in een bloedrode begroting en diepe schulden.

Het is een Vlaanderen dat inzet op innovatie en een verstandig 
energiebeleid, op streng gecontroleerde migratie en op economische 
groei. Dat zorg draagt voor onze ouderen en solidair is met wie het écht 
nodig heeft. Dat niet afhankelijk is van Franstalig links en dat groeit 
en bloeit als een zelfbewuste gemeenschap van Vlamingen. 

Voor Vlaanderen, voor welvaart.

VOOR 
VLAAMSE 
WELVAART

“Een tweede Belgische Vivaldi-regering 
zou een ramp zijn voor de Vlamingen. Alle 
cijfers kleuren donkerrood, we stevenen 
af op de afgrond. Alleen de N-VA kan  
voor de broodnodige ommekeer zorgen.”

“Met de N-VA in de Vlaamse Regering 
zijn de rekeningen op orde. Een gezonde 
begroting is dan ook de enige garantie 
op het behouden van onze welvaart. Op 
dat elan willen we de komende jaren 
verdergaan.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Sander Loones, 
lijsttrekker Vlaams Parlement

Jean-Marie Dedecker, 
lijsttrekker Kamer 

Word nu lid van de N-VA. Want 
met hoe meer we zijn, hoe luider 
onze boodschap zal klinken in 
de verkiezingscampagne. En die 
boodschap is helder: een keuze 
voor de N-VA is een keuze voor 
Vlaamse welvaart.

Scan of bel 
02 219 49 30 
om lid te worden

Gijs, Emma, Elke en Isabelle:
uw stem voor het Houtsche in Brussel

Op 9 juni 2024 trekken alle Vlamingen naar de stembus om hun vertegenwoordigers te verkiezen voor het Vlaams, federaal en 
Europees Parlement. Op de West-Vlaamse N-VA-lijst staan ook vier kandidaten uit Beernem, Oostkamp en Zedelgem. Gijs, Emma, 
Elke en Isabelle willen uw stem van de inwoners van ‘het Houtsche’ vertegenwoordigen in Brussel. Graag stellen we ze even voor. 

Gijs 
Degrande
4de plaats 
Vlaams Parlement

Gijs Degrande (43) was van 
2013 tot 2018 eerste schepen in 
Beernem. Tijdens de gemeen-
teraadsverkiezingen van 2019 
haalde hij het hoogste aantal 
voorkeurstemmen in Beernem. 
Door een monsterverbond van 
de andere partijen werd de 
N-VA in Beernem echter naar de 
oppositiebanken verwezen. Gijs 
volgt sinds 2007 de commissies 
Wonen, Erfgoed en Buitenlands 
Beleid voor de N-VA-fractie in 
het Vlaams Parlement.

Emma 
Casteleyn 
2de opvolger 
Vlaams Parlement

Emma Casteleyn (21) woont in 
Zedelgem. Als studente Han-
delsingenieur aan de UGent 
ligt haar focus op werkgelegen-
heid, economie, ondernemer-
schap, onderwijs en sport en 
alle facetten die de motor van 
ons Vlaanderen doen draaien. 
Als tweede opvolger voor het 
Vlaams Parlement is ze vastbe-
sloten om haar rol met enthou-
siasme te vervullen en de stem 
van de jongere generatie te 
vertegenwoordigen. 

Isabelle 
Vandenbrande 
13de plaats 
Kamer

Isabelle Vandenbrande (52) 
woont in Beernem, is interi-
euradviseur en zaakvoerder in 
een familiebedrijf. Ze is sinds 
2018 provincieraadslid en zet 
vooral in op handel en toe-
risme. Isabelle beschouwt de 
ondernemers en West-Vlaamse 
kmo’s dan ook als de Formule 
1 van de Vlaamse welvaart. 
Naast haar politieke activitei-
ten in de provincieraad en de 
partijraad is zij ook al jaren 
actief bij Markant Beernem.

Elke 
Robberechts
6de opvolger 
Kamer

Elke Robberechts (47) woont 
met haar man en twee kinderen 
in Oostkamp. Ze is secretaris 
van de lokale afdeling en sinds 
2021 zetelt ze in de gemeente-
raad, waar de N-VA de grootste 
oppositiepartij is. Jarenlang 
werkte ze als zelfstandige in de 
horeca. Nu combineert ze haar 
politiek engagement met een 
administratieve functie. Elke 
zet zich in voor een bloeiend 
ondernemersklimaat, helder 
integratiebeleid en extra steun 
voor kwetsbare kinderen.

Zedelgem
www.n-va.be/zedelgemzedelgem@n-va.be N-VA Zedelgem
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Jongste kandidaat ooit uit Zedelgem voor het Vlaams Parlement

Met haar 21 lentes en als trotse inwoner van het prachtige Zedelgem hee�  Emma 
Casteleyn een sterk DNA voor politiek. Zowel haar overgrootvader Valère Vierstraete 
als haar opa Lodewijk Casteleyn waren actief in het politieke landschap. Haar 
avontuur trok zich echt op gang zes jaar geleden tijdens de Youca Action Day, toen 
ze een dag doorbracht met Sander Loones, parlementslid voor de N-VA. Dat was 
voor Emma de openbaring, waar ze inzag dat politiek echt een verschil kan maken 
in de samenleving.

Bezige bij

Emma balanceert haar studie Handelsinge-
nieur aan de UGent met een actief sociaal 
leven. Als bestuurslid en communicatiever-
antwoordelijke bij N-VA Zedelgem, als se-
cretaris bij Jong N-VA UGent en bovendien 
actief in dansen, tennis, padel, hardlopen, 
wielrennen is Emma duidelijk een bezige 
bij. Een gedreven, enthousiaste en sportieve 
politica dus!

Authentiek en eerlijk

Emma wil zich focussen op vijf thema’s: 
werkgelegenheid, economie, ondernemer-
schap, onderwijs en sport. Ze gelooft in 

authentieke en eerlijke politiek, en het is 
dan ook haar ambitie om op een construc-
tieve manier bij te dragen aan een betere 
samenleving.

Jongste ooit

Hoewel Emma de jongste kandidaat uit 
Zedelgem is die ooit op een Vlaamse lijst 
stond, is ze vastbesloten om met bakken 
enthousiasme en volle toewijding haar 
engagement in het Vlaams Parlement op 
te nemen. N-VA Zedelgem is er alvast van 
overtuigd dat Emma Casteleyn de idea-
le vertegenwoordiger is voor de jongere 
generatie en een waardevolle bijdrage zal 
leveren aan de politieke arena.

Emma Casteleyn
uw stem voor Zedelgem in Brussel

Gemeenteraadsverkiezingen: 
werk mee aan een ander Zedelgem
Heeft u ook soms vragen over hoe het beleid in Zedelgem gevoerd wordt? Denkt u soms: 
dat kan toch anders, ik zou toch andere keuzes maken, moet dit nu echt,... ? Dan bent u de 
persoon die wij zoeken! Wilt u, samen met ons, werken aan een ander Zedelgem, stuur een 
bericht naar zedelgem@n-va.be, wij komen graag eens met u praten.

‘Dwars door Zedelgem’: 
N-VA fi etst om u te 
ontmoeten
Het Zedelgemse N-VA-bestuur nam het initiatief om naar de 
Zedelgemse inwoners te gaan luisteren. Het is de bedoeling om de 
bewoners van onze verschillende Zedelgemse kernen te ontmoeten 
tijdens de fietstocht ‘Dwars door Zedelgem’. De eerste succesvolle 
rit was op zaterdag 9 december 2023 door Veldegem. Daar werden 
we door heel wat bewoners aangesproken, wat meteen een stimu-
lans betekende om ook de andere deelgemeenten te ontdekken.

Stem op Emma, 
tweede opvolger 
voor het Vlaams 
Parlement

Emma Casteleyn
Vlaams Parlement

www.n-va.be/zedelgemzedelgem@n-va.be N-VA Zedelgem



Onze fractie was ook tijdens de vorige gemeenteraden weer actief. 
Een bloemlezing uit de gemeenteraad van februari.

Thuiswerkregeling gemeentepersoneel

Onze fractie was weer paraat met inhoudelijke vragen! Zo vroeg 
raadslid Ann Pattyn of de thuiswerkregeling nog steeds van toe-
passing is. Het antwoord: dat is afhankelijk van dienst tot dienst, 
maar sowieso beperkt tot maximaal twee werkdagen per week. 

Ook vroeg raadslid Pattyn of de regeling in het gemeentehuis 
gemonitord wordt en de bezetting dan bijgesteld wordt. Over 
het ziekteverzuim werd de vraag gesteld of daar cijfers over 
gekend zijn en of die vergeleken worden met de ons omringende 
gemeenten.

Erfpacht St-Rembert

Over de erfpacht aan scholengroep St-Rembert voor de school 
in de Loppemsestraat stelde raadslid Ann Pattyn de vraag of 
de sportzaal/polyvalente zaal ook voor het brede publiek zal 
beschikbaar zijn. Daarbij verwees ze naar de problematiek van 
het multifunctioneel centrum in Loppem, waar de polyvalen-
te ruimte enkel door de lokale toneelvereniging mag gebruikt 
worden.

Onthaalplein Vloethemveld

Bij het reglement voor het gebruik van het onthaalplein voor 
het kamphuis in het Vloethemveld stelde raadslid Jean-Pierre 
De Groodt de vraag wat juist bedoeld wordt met ‘grote evene-
menten’. Het kan niet de bedoeling zijn om mega-evenementen 
te organiseren, wat voor overlast kan zorgen. Ook vroeg hij of 
de ordediensten tijdig verwittigd worden naar aanloop van een 
evenement, om de veiligheid te garanderen.

Toegankelijkheidspremie handelszaken

Raadslid Ann Pattyn gaf bij het punt over de toegankelijkheid-
spremie van handelszaken aan dat ze het vreemd vond dat er 
geen rekening werd gehouden met de aanbevelingen van de raad 
lokale economie. Volgens bevoegde schepen gaat het om een 
vergetelheid.

Burgemeester stemt verkeerd over geldautomaten

Vanuit de fractie Vooruit werd een vraag ingediend om een brief 
te sturen naar Batopin om geldautomaten te voorzien in alle 
deelgemeenten van Zedelgem, te beginnen in Aartrijke. Onze 
fractie steunt dat voorstel. Fractievoorzitter Eddy De Wispelae-
re lichtte toe dat de vraag vooral kwam vanuit de hoek van de 
Seniorenraad en Beweging.net. Bij de stemming van dat punt 
was er wat hilariteit doordat de burgemeester verkeerd stemde, 
en de stemming bijgevolg opnieuw diende te gebeuren. Ook 
wel vreemd dat de meerderheid, vanuit de hoek van de oude-
ren (Vlaamse Ouderenraad, Zedelgemse SeniorenAdviesRaad, 
GrootOuders- en SeniorenActie Gezinsbond) en Beweging.net 
(Okra), opeens tegen het voorstel stemde.

Verwarrend verhaal over natuurbegraafplaats

Een tweede vraag van raadslid Pattyn was hoe ver het staat met 
het eerdere voorstel van de N-VA-fractie om een natuurbegraaf-
plaats te realiseren. Volgens de burgemeester komt die er, palend 
aan de huidige begraafplaats in Veldegem. Op de vraag van 
ons raadslid wanneer dat zal gebeuren, volgde een verwarrend 
verhaal over het aanplanten van bomen ter compensatie van de 
fietssnelweg. Dat zal pas vanaf 2026 kunnen.

Meer lezen over de N-VA in de gemeenteraad
Geïnteresseerd naar de verdere tussenkomsten in de gemeenteraden? Lees dan de verslagen en besluiten van de gemeenteraden. 
Het is niet mogelijk om alle gemeenteraden en de vragen van onze mandatarissen in ons blad te publiceren. 
Surf naar www.n-va.be/zedelgem of www.zedelgem.be/gemeenteraad.

Nieuws uit de gemeenteraad

www.n-va.be/zedelgemzedelgem@n-va.be N-VA Zedelgem
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